



高级顾问/Of-Counsel

AburaYu@leetsai.com

游志郎

Abura Yu

2012 年获得中国律师执业资格

学历

- 天津南开大学管理学院博士生 (2012-)
- 天津南开大学 MBA 硕士 (2008-2011)
- 台湾大学 法学士 (1977)

经历

- 北京兑诺商贸有限公司总经理 (2011-2012)
- 北京华谊兄弟娱乐有限公司制作总监 (2009-2011)
- 北京高点文化传播有限公司`总经理 (2006-2009)
- 台湾高点电视台总经理 (2005/2007)
- 台湾大丰有线电视股份有限公司 总经理 (1996-2000)

专门领域

- 电视媒体运作经营实务与其法律事务(个人经营电视媒体 25 年)
- 电视节目制作运作经营与其法律事务
- 公司治理业务(在南开管理学院硕士和博士主攻电视媒体公司治理项目)
- 一般法律事务
- 文化产业法律事务
- 大陆投资

论文发表

- 《台湾电视媒体的公司治理研究》 (2011/5)
- 《北京华谊兄弟公司的制作人工作室制度在公司治理的意义》 (2011)
- 中华电视台梁春姬事件在公司治理的意义 (2012)

语言

国语、英语、台語

Abura Yu Of-Counsel

AburaYu@leetsai.com

Admitted to the China Bar, 2012

EDUCATION

- Nankai University, Ph.D. candidate (2012-)
- Nankai University, M.B.A. (2008-2011.)
- National Taiwan University, LL.B. (1977)

EXPERIENCE

- Beijing Duinuo Trade Co. General Manager (2011-2012)
- Beijing HuaYi Brothers Entertainment Co. Production Director (2009-2011)
- Beijing Gaodian Wenhua Co. General Manager (2006-2009)
- Taiwan Top TV Co., Ltd. General Manager (2005-2007)
- Taiwan Da Feng TV Co., Ltd. General Manager (1996-2000)

FIELDS OF EXPERTISE

- The business operations of television media and its associated legal affairs (25 years of experience)
- Operation and management of a television production and its associated legal affairs
- Corporate governance and business (Focus on management of a television media company in master's and doctor's degree studies at the Nankai University of Management)
- General legal affairs
- Legal affairs of the cultural industries
- Investment in Mainland China

WORKS AUTHORED

- Taiwan TV Media Corporate Governance Research (2011/5)
- The Significance to Corporate Governance in the Production Studio System at Beijing HuaYi Brothers Entertainment Co. (2011)
- Significance to Corporate Governance From the Liang Chun Ji Incident at CTS (2012)

LANGUAGES

Mandarin, English and Taiwanese

